
  

1 
 

Aan alle leden, 
 
Lente: dit is misschien het beste advies dat ik nu kan geven. Beste leden, ga wandelen. Weinig 
energie? Ga wandelen. Te veel energie? Ga wandelen. Een overvol hoofd? Ga Wandelen. 
Een lege maag? Ga wandelen. Heb je een hond? Ga wandelen. Kater?  
Stappen is snappen. 
 
Je raadt dan ook nooit wat er gebeurde toen ik inspiratie zocht voor deze nieuwsbrief. Juist. Ik 
trok mijn stoute schoenen aan en… ging wandelen. 
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Vierde Nieuwsbrief 2023 N-VA Herenthout  

100 ideeën, 10 ambities en 1 keuze N-VA Herenthout debatteert over de teksten. 

• De ontwerpteksten die voorlagen waren het product van stevig studiewerk en creatieve 
denkoefeningen door de vijf congresvoorzitters en hun medewerkers, gevolgd door intern 
debat binnen de door de partijraad aangeduide congrescommissie. 

• De vijf congresvoorzitters hebben deze ontwerpcongresteksten toegelicht op de vijf 
provinciale ledenvergaderingen. 

• Alle leden kregen in hun brievenbus een boekje met de ontwerpcongresteksten.  
• Elk lid kon schriftelijk reageren op deze ontwerpcongresteksten aan hun eigen afdeling. 

In Herenthout hebben 4 leden contact genomen met de secretaris of voorzitter van onze 
afdeling. Ze wensten amendementen in te dienen. 

• Na dat voorbereidende werk was het tijd voor de volgende fase: het democratisch debat 
opentrekken naar onze leden van N-VA in Herenthout. Dit ging door op 16 maart 2023. 

• Wij lieten deze mensen een kleine 2 minuten aan het woord. Daarna gingen we over het 
punt debatteren. Keurde een meerderheid van de ledenvergadering het voorstel tot 
wijziging van een ontwerpbesluit goed, dan stuurde onze afdeling dat naar de 
congrescommissie. 

• Er werden 6 amendementen besproken waar er 4 amendementen werden goedgekeurd. 
• De congrescommissie gaat nu aan de slag met alle voorstellen tot wijziging van de 

ontwerpbesluiten die ze van de afdelingen ontvingen. Dat leidt tot een nieuwe 
ontwerpcongrestekst waarin sommige gewijzigde ontwerpbesluiten zijn opgenomen, 
andere niet. Begin mei ontvangt u de nieuwe ontwerpcongrestekst. 
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• En dan is het eindelijk zover! Het driedaagse ledencongres vindt plaats op 12,13 en 14 
mei in Antwerp Expo. We komen dan met duizenden partijgenoten samen om te 
debatteren en te stemmen over de resoluties en de gewijzigde ontwerpbesluiten op de 
congrestekst. 

• Dit is dus hét moment om uw stem te laten horen. Want met deze 100 ideeën en uw 
verbeteringen definiëren wij in 10 ambities ons aanbod aan alle Vlamingen, ongeacht hun 
leeftijd, geaardheid of achtergrond. Met als absoluut hoofddoel: hun welvaart en 
toekomst in Vlaanderen veiligstellen.  

• De finaal door de leden goedgekeurde congrestekst zal de inhoudelijke koers van de 
partij voor de volgende jaren vastleggen. 

• Er is maar 1 keuze die daarvoor in 2024 garant zal staan, en dat is die voor de N-VA. 

Opvangcentrum: VOC Neteland krijgt hulp bij energiefactuur. 

• Een zwaluw maakt de lente niet. Nu de lente voor de deur staat, ontwaakt het 
opvangcentrum voor vogels en wilde dieren uit de winterslaap. 

• Vlaams Dierenminister Ben Weyts steunt dierenasiel Opvangcentrum voor Vogels en 
Wilde Dieren Neteland in Herenthout met een eenmalige energiesteun van € 1.794. “Niet 
enkel gezinnen en bedrijven werden geconfronteerd met een fors gestegen 
energiefactuur”, zegt Weyts. “De dierenasielen krijgen nu een tegemoetkoming voor de 
hoge energieprijzen van de afgelopen maanden, zodat ze hun goede werk kunnen 
verderzetten.”  

• Tot voor kort kregen dierenasielen helemaal géén structurele steun vanuit de overheid. In 
2020 kwam daar onder Vlaams minister van Dierenwelzijn Weyts verandering in. 
Ondertussen kunnen de asielen rekenen op structurele financiële steun van Vlaanderen. 
Daarbovenop wou Weyts een eenmalige extra inspanning doen specifiek voor de fors 
gestegen energiefacturen.  

• Dierenminister Weyts heeft nu 663.000 euro uitgekeerd aan de dierenasielen om te 
helpen met hun hoge energiefactuur. Het concrete bedrag dat zal worden uitbetaald aan 
de dierenasielen is afhankelijk van de grootte van het asiel, en dus van het 
energieverbruik en de gemaakte kosten. Voor Opvangcentrum voor Vogels en Wilde 
Dieren Neteland in Herenthout gaat het over een bedrag van € 1.794 euro.  

• “Dierenasielen doen fantastisch werk, dus we willen hen letterlijk en figuurlijk niet in de 
kou laten staan”, zegt Vlaams minister Weyts. “De medewerkers en vrijwilligers 
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voorkomen en verhelpen veel dierenleed. We mogen hen ook niet vergeten wanneer de 
energiefactuur aankomt.” 
 

 

Rode Kruis mag pronken met nieuwe ziekenwagen. 

• De afdeling Herenthout van het Rode Kruis was zaterdag 25 maart te gast in de 
gemeentelijke feestzaal. 

• Verdienstelijke leden, bloedgevers en mensen die een opleiding eerste hulp volgden, 
werden in de bloemetjes gezet. 

• Voor de deur stond de nieuwe tweedehandse ziekenwagen te blinken waarover de 
afdeling kan beschikken en waardoor de hulpverlenging in Herenthout weer voor jaren 
verzekerd is.  

• Herenthout mag zich ook opnieuw een hartveilige gemeente noemen. 

De nieuwe hondenspeelweide is officieel in gebruik genomen. 

• Een weide in de Koestraat in Herenthout is de voorbije periode door de gemeente 
ingericht als hondenspeelweide. 

• Het terrein word omheind en uitgerust met een veilig inkomsas.  
• Voor de baasjes zijn er zitbanken, voor de honden liggen in de weide allerlei speeltuigen.  
• De honden mogen zich nu uitleven in de nieuwe hondenspeelweide. 
• Deze is recent officieel in gebruik genomen. 

Eerste betonkolom is geplaatst voor de nieuwbouw op site Serneels. 

• Maandag 3 april werd de eerste betonnen kolom van het gebouw officieel geplaatst. 
• Al in 2013 kocht de gemeente Herenthout het terrein van de voormalige bouwfirma 

Serneels. 
• Oorspronkelijk was het de bedoeling om er een nieuwe werkhal te bouwen voor de 

technische dienst, gekoppeld aan een kledingmagazijn voor Peer Stoet. 
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• Bij het begin van deze legislatuur werd duidelijk dat het kledingmagazijn voor de 
stoetvereniging op die plaats om diverse redenen niet haalbaar was. 

• Er werd nagedacht over nieuwe alternatieven. 
• Daarbij kwam de brandweer in beeld. Binnen de zone brandweerzone Kempen werd toen 

gedacht aan de renovatie van de bestaande brandweerkazerne vlak bij het 
gemeentehuis. 

• Gemeente en brandweerzone bereikten een akkoord waarbij ze samen zouden 
investeren in een gebouw op de site Serneels. 

• Dit heeft voordelen: bv je kan het sanitair dan delen. Zo bespaar je op de bouwkosten. 
Deze zijn door corona en de oorlog in Oekraïne opgelopen tot zo’n 7,5 miljoen euro. 

• Door samen te werken met de brandweerzone Kempen hebben onze technische 
diensten, Rode Kruis en brandweer een nieuw onderkomen dat ook volledig aan de 
hedendaagse vereisten rond energieverbruik voldoet. 

• De bouwwerken gingen al van start op 9 januari. Het terrein werd klaargemaakt, de 
funderingszolen werden uitgegraven, voorzien van bekisting met wapening en al 
volgestort met beton. 

• Er werd met een kraan een eerste kolom neergelaten op de opstaande betonijzers. De 
kolom is een betonnen prefab-element dat als steunpilaar gaat dienen voor het gebouw.  

• De afwerking van het gebouw is gepland in april volgend jaar. 
• In de geraamde kostprijs zit ook de toegangsweg naar een kleine kmo-zone die zal 

gerealiseerd worden achteraan op het terrein. 

Wist je dat: 

• Federale overheid loopt hopeloos achter met installeren zonnepanelen op 
overheidsgebouwen 

o Hoewel de regering-De Croo zich in de markt probeerde te zetten als 'de 
groenste regering ooit', hinkt ze hopeloos achterop op vlak van 
zonnepanelen op haar eigen overheidsgebouwen. Dat blijkt uit 
parlementaire vragen van Kamerlid Bert Wollants. Van bij het begin van de 
regeerperiode ondervroeg Wollants staatssecretaris Mathieu Michel (MR) 
om hem tot actie aan te manen. Het resultaat is echter bedroevend: de 
Regie der Gebouwen blijkt begin 2023 nog steeds geen idee te hebben 
van de staat en oriëntatie van de daken en evenmin zicht te hebben op de 
elektrische installaties. Dat dit exact hetzelfde antwoord is dat Wollants 
begin 2021 kreeg van dezelfde staatssecretaris maakt het helemaal 
tenenkrullend. 

o “Terwijl de hele wereld in het afgelopen jaar inzette op zonnepanelen om 
de energiekosten te drukken, vond de federale regering het niet nodig dit 
ernstig te nemen”, geeft Wollants aan. “De groenste regering ooit is eerder 
de traagste regering ooit. De regering-De Croo claimt 300 miljoen euro 
aan investeringen in zonnepanelen aan te trekken op de federale 
overheidsgebouwen, maar ze zetten niet eens een halve stap om dat ook 
te realiseren. Een staatssecretaris die zich al twee jaar verschuilt achter 
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een totaal gebrek aan kennis bij de Regie der Gebouwen is daar het beste 
voorbeeld van.” 

o Voor Wollants is het duidelijk dat de daden van de regering bleek afsteken 
bij de goednieuwsshow die men tracht te verkopen. Staatssecretaris 
Michel deed alvast een nieuwe belofte om in 2023 wel werk te maken van 
zonnepanelen bij de federale overheid. Kamerlid Wollants heeft er echter 
weinig vertrouwen in: “Dit soort beloftes hebben we al een keer gehoord. 
Eerst zien en dan geloven.” 

o Dat is trouwens niet het enige pijnpunt voor staatssecretaris Michel: de 
Regie der Gebouwen heeft daarnaast nog steeds geen volledig zicht op 
de energieprestaties van haar patrimonium, dat bleek eerder uit een 
parlementaire vraag van Kamerlid Tomas Roggeman. Dat wil zeggen: 
geen centraal overzicht van de gebouwen met enkele of dubbele 
beglazing, geen idee waar er met welke soort warmtebron wordt verwarmd 
en gebouwen zonder EPC-certificaat. “Al van in 2020 klopt onze fractie in 
het parlement op deze nagel, maar de eerste audit zal op zich laten 
wachten tot maar liefst 2030. Dat is onaanvaardbaar voor een overheid die 
het goede voorbeeld hoort te geven.”  

• N-VA wil dat Belgische oorzaken dure voeding aangepakt worden 
o De inflatie daalt nu al enkele maanden, maar de voedingsprijzen in de 

winkel blijven stijgen. De voedingsprijzen liggen gemiddeld 17 procent 
hoger dan een jaar geleden en ze blijven oplopen. “We kunnen niets doen 
aan de grondstofprijzen. Er zijn echter wel specifiek Belgische problemen 
waardoor een winkelkar hier duurder is dan in onze buurlanden. Zoals de 
rigide arbeidswetgeving, hoge belastingen op arbeid en de complexiteit 
om distributiecentra te openen. De federale regering doet daar niets aan”, 
aldus Kamerlid Anneleen Van Bossuyt. 

o Hoewel de grondstofprijzen op de internationale markten (zoals granen, 
suiker en zuivel) de afgelopen maanden duidelijk zijn gedaald en ook de 
energieprijzen wat zijn getemperd, zal dit niet snel merkbaar zijn aan de 
winkelkassa. Dat is volgens Kamerlid Anneleen Van Bossuyt te wijten aan 
het gebrek aan structurele maatregelen in België. 

o “Denk maar aan de rigide arbeidswetgeving, de hoge belastingen op 
arbeid en de complexiteit om in ons land distributiecentra op te zetten en 
het gebrek aan concurrentie in ons land. Volgens een studie van 
de OESO hoort de Belgische retailsector tot de vijf minst concurrentiële 
van Europa. Nochtans is een open en concurrentiële marktomgeving een 
essentiële voorwaarde om tot een groter aanbod, betere dienstverlening 
en lagere prijzen voor de consument te komen. Maar minister Dermagne 
blijft maatregelen uitstellen. En de consument is daarvan de dupe,” 
vervolgt Van Bossuyt. 

o Een eerste stap om het probleem van de dure winkelkar op te lossen is 
om een alomvattend onderzoek in te stellen naar de prijsstijgingen in ons 
land en dit voor alle sectoren. Op die manier kan bepaald worden waar de 
problemen zich situeren en kan de overheid gericht ingrijpen. Van Bossuyt 
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vraagt hier al jaren naar, maar wacht nog steeds op de resultaten van het 
onderzoek. 

o Daarnaast is het zo dat de supermarktprijzen in ons land hoger liggen dan 
in onze buurlanden. Maar de studie die de minister hierover bestelde, zal 
pas eind 2023 beschikbaar zijn! “Dat is onaanvaardbaar, 
de supermarktprijzen in ons land liggen al jaren hoger dan in onze 
buurlanden, de federale regering moet nu handelen”, besluit Anneleen. 

 

Activiteiten: 

• Het driedaagse ledencongres vindt plaats op 12, 13 en 14 mei 2023 in Antwerp expo. 
o Alle details vindt u op de congreswebsite www.n-va/congres 2023. 
o Inschrijven voor het congres en de avondactiviteiten is verplicht. U dient 

zich eerst aan te melden op het ledenportaal (via de knop ‘login’ rechts 
bovenaan het volgende scherm) vooraleer u zich kan inschrijven voor het 
ledencongres. De aanmeldprocedure leest u in de mail die u kreeg op 28 
februari. 

• Familiedag op 10 september 2023 in Plopsaland De Panne 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 
opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 
geplaatst. 

 maandag 24 april 2023 
 maandag 22 mei 2023 
 maandag 26 juni 2023 
 maandag 25 september 2023 
 maandag 23 oktober 2023 
 maandag 27 november 2023 
 maandag 18 december 2023  

• Meer info en alle verslagen:  

 www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/  
 www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/ 

Voorzitter 

Magda Boeckx  
0498/34 09 62 
herenthout@n-va.be 

http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-gemeenteraad/
http://www.herenthout.be/beleid/bestuur/zittingen-ocmw-raad/

